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σχετικά με κονδύλια του ΕΤΠΑ στην Ισπανία

1. Περίληψη της αναφοράς

Ο αναφέρων επικρίνει τη χρήση των κονδυλίων του ΕΤΠΑ στα περίχωρα του Cadiz. 
Υποστηρίζει ότι τα κονδύλια έχουν διατεθεί για την κατασκευή γραφείων τα οποία 
παραμένουν άδεια, καθώς και για γήπεδο ποδοσφαίρου το οποίο, όπως ισχυρίζεται, δεν 
σχετίζεται με τους στόχους για τους οποίους χορηγούνται τα κονδύλια του ΕΤΠΑ. Επιμένει 
ότι όλοι οι Ευρωπαίοι συνεισφέρουν σε αυτά τα κονδύλια και ότι, συνεπώς, θα πρέπει να 
ελέγχεται ενδελεχώς ο τρόπος αξιοποίησής τους.

2. Παραδεκτό

Χαρακτηρίσθηκε παραδεκτή στις 8 Αυγούστου 2014. Η Επιτροπή κλήθηκε να παράσχει 
πληροφορίες (άρθρο 216 παράγραφος 6 του Κανονισμού).

3. Απάντηση της Επιτροπής, που ελήφθη στις 30 Ιανουαρίου 2015

Οι υπηρεσίες της Επιτροπής έχουν ζητήσει εξηγήσεις από τις ισπανικές αρχές διαχείρισης 
σχετικά με τα γεγονότα που παρουσιάζει ο αναφέρων. Βάσει των πληροφοριών που 
ελήφθησαν, ο CZFC είναι ένας ενδιάμεσος φορέας που εμπλέκεται στη διαχείριση των πόρων 
του ΕΤΠΑ στο πρόγραμμα του ΕΤΠΑ στην Ανδαλουσία για τα έτη 2007-2013 με ποσό 
χρηματοδότησης 66 εκατ. EUR. Τα σχετικά έργα εγγράφονται στην προτεραιότητα 2 του 
προγράμματος, η οποία στηρίζει την ανάπτυξη επιχειρήσεων, ευρίσκονται δε επί του 
παρόντος στο στάδιο της υλοποίησης. Η αρχή διαχείρισης έχει υποδείξει ότι τα έργα που 
έχουν περατωθεί έως τώρα εντός του προγράμματος (ανέγερση κτηρίου ψυγείου και 
ανέγερση του "Europa Building") έχουν ποσοστό πληρότητας 87 %. Συνεπώς τα κτήρια που 
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έτυχαν συγχρηματοδότησης και υλοποιήθηκαν χρησιμοποιούνται. Τέλος το "edificio 
Carranza" (παράρτημα σε γήπεδο ποδοσφαίρου) δεν έχει συγχρηματοδοτηθεί από το ΕΤΠΑ. 

Όσον αφορά τον ισχυρισμό ότι οι επενδύσεις τις οποίες προάγει αυτός ο ενδιάμεσος φορέας 
δεν συμμορφώνονται προς τους στόχους του ΕΤΠΑ, η αρχή διαχείρισης βεβαιώνει ότι 
αποσκοπούν στη στήριξη της οικονομικής και επιχειρηματικής δραστηριότητας στην περιοχή 
επιρροής του χάρις στην ανάπτυξη επιχειρηματικών πάρκων, βιομηχανικών πάρκων, 
εμπορικών και βιομηχανικών κτηρίων και κτηρίων υπηρεσιών επιχειρήσεων. 

Σχετικά με την πώληση από τον CZFC χώρου γραφείων που συγχρηματοδοτήθηκε από το 
ΕΤΠΑ, η αρχή διαχείρισης δηλώνει ότι ο CZFC προέβη το 2003 και το 2008 στην πώληση 
γραφείων στα κτήρια Glorieta και Fenicia και στα επιχειρηματικά πάρκα Poniente και 
Levante (όλα είχαν συγχρηματοδότηση από το ΕΤΠΑ δυνάμει του κοινοτικού πλαισίου 
στήριξης για την περίοδο 1994-1999) και τα ποσά από τις εν λόγω πωλήσεις 
χρησιμοποιήθηκαν για νέες δράσεις στην περιοχή.  

Συμπέρασμα

Οι υπηρεσίες της Επιτροπής καταλήγουν στο συμπέρασμα ότι βάσει των πληροφοριών που 
παρέσχε αφενός ο αναφέρων και αφετέρου η αρχή διαχείρισης δεν φαίνεται να υπάρχει 
παραβίαση του κανονισμού ΕΤΠΑ στον τρόπο διαχείρισης των πόρων από τον CZFC.


